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2. Izmjena i dopuna Plana gradnje komunalnih vodnih građevina za 2014. godinu 

/ Izvjestitelj: Andrej Marochini, direktor / 
 

3. Informacija o Rebalansu plana poslovanja KD VODOVOD I KANALIZACIJA d.o.o. za 2014. godinu 

  / Izvjestitelj: Andrej Marochini, direktor / 
 
4. Pravilnik o  izmjenama  i dopunama Pravilnika o  financiranju  razvoja komunalne djelatnosti  za 

2014. godinu 

/ Izvjestitelj: Andrej Marochini, direktor / 

 
5. Smjernice za izradu Plana poslovanja Društva za 2015. godinu 

  / Izvjestitelj: Andrej Marochini, direktor / 
 
6. Razno 
 
 
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 
 
 
Ad. 1. Verifikacija zapisnika sa 6. sjednice Skupštine Društva održane 29. rujna 2014. godine 
 
Predsjedavajući Skupštinom Društva Marko Filipović otvara raspravu po ovoj točki dnevnog reda i poziva 
prisutne da iznesu eventualne primjedbe na zapisnik s prethodne sjednice Skupštine. Kako primjedbi nije 
bilo pristupilo se glasovanju. 
Nakon glasovanja utvrdio je da je jednoglasno prihvaćen zapisnik te se donosi  
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Verificira  se  zapisnik  sa 6.  sjednice  Skupštine KD VODOVOD  I KANALIZACIJA d.o.o., održane 29.  rujna 
2014. godine. 
 
 
Ad. 2.   Izmjena i dopuna Plana gradnje komunalnih vodnih građevina za 2014. godinu 
 
Andrej Marochini, direktor Društva, navodi da  je Plan gradnje komunalnih vodnih građevina  za 2014. 
godinu,  koji  je  donijela  Skupština  Društva  na  sjednici  održanoj  23.  prosinca  2013.  godine,  potrebno 
izmijeniti  i  dopuniti  zbog  promjena  u  pogledu  planirane  gradnje  i  projektiranja  komunalnih  vodnih 
građevina te promjena u pogledu procijenjenih iznosa ulaganja po izvorima sredstava.  
Ukupan Plan  gradnje  za  2014.  iznosio  je 176.481.450  kuna  te  je  izmjenama  i dopunama  smanjen na 
84.798.300 kuna. Pri tom se ulaganja po Prioritetu I, tj. u komunalne vodne građevine čija je gradnja od 
zajedničkog  interesa  za  sve  suvlasnike Društva  ili od  značaja  za  funkcioniranje  i unapređenje  sustava 
vodoopskrbe  i odvodnje u cjelini, sa 103.592.000 kuna smanjuju na 61.300.000 kuna, najvećim dijelom 
zbog dinamike realizacije investicija i projekata. Tako se npr. završetak cjelina W5, W6 i W7 potprojekta 
odvodnje Rijeka – Grobnik u Projektu  Jadran prenose u 2015. godinu, a realizacija projekata odvodnje 
aglomeracije  Rijeka  i  Bakar  –  Kostrena  je  usporena  nakon  izmjena  u  zakonskoj  regulativi  (Zakon  o 
građenju  i  Zakon  o  prostornom  uređenju).  Izmjene  u  zakonskim  aktima  su  definiranim  zahtjevima  i 
obvezama  uvjetovale  kompleksniju  pripremu  i  provedbu  dokumenata,  traže  potpunije  rješavanje 
imovinsko‐pravne pripreme  te  su unijele neke nove elemente u proceduri pripreme dokumenata kao 
npr. potrebu  izrade geodetskih projekata. Studija  izvodljivosti sustava odvodnje aglomeracije Rijeka se 
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dopunjuje s podacima vezanim uz opravdanost  lokacije novog uređaja za pročišćavanje otpadnih voda 
što je posredno utjecalo na zastoj u projektiranju uređaja za pročišćavanje otpadnih voda Rijeka. 
Ulaganja  u  Prioritet  II  ‐  komunalne  vodne  građevine  čija  je  gradnja  od  interesa  za  pojedinu  jedinicu 
lokalne  samouprave  se  s  iznosa  od  72.889.450  kuna  predviđenih  Planom  smanjuju  izmjenama  i 
dopunama Plana na 23.498.300 kuna, uzrokovana najvećim dijelom zbog pomicanja početka realizacije 
dva  velika  projekta  u  iduću  godinu.  Tako  će  u  idućoj  godini  započeti  izvođenje  radova  predviđenih 
Projektom gradnje sanitarne kanalizacije s pratećim radovima na vodovodnoj mreži financirani kreditom 
Europske banke za obnovu i razvoj (EBRD), a za što su u ovoj godini bila planirana sredstva u iznosu od 
32,8 milijuna kuna, te onih predviđenih Projektom gradnje kanalizacije putem programa Hrvatskih voda 
koji  se  financiraju  sredstvima  zajma  The  European  Investment  Bank  (EIB)  i  Council  of  Europe 
Development  Bank  (CEB)  s  pratećim  radovima  na  vodovodnoj mreži,  a  za  što  su  u  ovoj  godini  bila 
planirana  sredstva u  iznosu od 11,4 milijuna  kuna. Nadalje  su  izmjene  vezane uz promijenjeni omjer 
sudjelovanja Hrvatskih voda u sufinanciranju investicija po Prioritetu II. Naime, Plan gradnje komunalnih 
vodnih građevina za 2014. bio  je sačinjen na  temelju  ranijih godina  i  informacije da  će Hrvatske vode 
sufinancirati investicije u 90% iznosu, a ono je u ovoj godini ostvareno u 80% iznosu. 
 
Predsjedavajući  Skupštinom  Društva  Marko  Filipović  zahvaljuje  na  iznesenoj  informaciji  i  otvara 
raspravu.  
 
Sanja Udović, načelnica Općine Viškovo,  iskazala  je zadovoljstvo dinamikom realizacije planova gradnje 
komunalnih vodnih građevina na području Općine Viškovo te apelira da se ona nastavi i u idućoj godini. 
U  svrhu osiguranja dostatnih novčanih  sredstava  za  realizaciju  što većeg broja  investicija na području 
Općine  Viškovo  predlaže  da  se  sagleda mogućnost  kreditnog  zaduženja  Društva  u  idućoj  godini  kod 
Hrvatske banke za obnovu  i razvoj. Predlaže da se  izradi detaljnija  informacija o dosadašnjoj realizaciji 
Projekta  odvodnje  aglomeracije  Rijeka  i  da  se  jedinice  lokalne  samouprave  obavijeste  koje  obaveze 
imaju po tom pitanju u 2015. godini jer se mogu očekivati opiranja mještana kod rješavanja imovinsko‐
pravnih odnosa. 
 
Informaciju vezanu uz  realizaciju Projekta odvodnje aglomeracije Rijeka  iznosi direktor Društva Andrej 
Marochini. Navodi da je rok završetka kompletne projektne dokumentacije u listopadu 2015. godine. U 
siječnju  iduće  godine planira  se  izraditi natječajna  dokumentacija,  čime bi prvi  radovi mogli  započeti 
krajem  iduće godine. U Studiji  izvodljivosti najvažniji dio odnosi  se na opravdanost gradnje  i  lociranja 
uređaja za pročišćavanje otpadnih voda. Mreža ne mora biti u cijelosti i do kraja definirana. Imovinsko‐
pravni  odnosi  rješavaju  se  putem  dva  odvjetnička  ureda  i  za  sada  je  više  pozitivnih  nego  negativnih 
reakcija. 
 
Irena Miličević,  pročelnica  Odjela  gradske  uprave  za  komunalni  sustav  Grada  Rijeka,  ističe  kako  se 
Projektom odvodnje aglomeracije Rijeka  rješava koncepcija sanitarne kanalizacije na području ukupno 
šest jedinica  lokalne samouprave – gradovi Rijeka  i Kastav te općine Viškovo, Čavle, Jelenje  i Matulji. U 
cilju  uspješnog  apliciranja  ovog  Projekta  za  sufinanciranje  iz  fondova  Europske  unije  potrebno  je  da 
Općina Jelenje provede izmjenu i dopunu svojeg prostornog plana uređenja kako bi se mogla pripremiti 
dokumentacija  za  ishođenje  lokacijskih dozvola na  tom području, a u protivnom  je ozbiljno ugrožena 
realizacija koncepcije odvodnje sanitarnih otpadnih voda kao cjeline predviđene Studijom  izvodljivosti. 
Do  danas  nije  zaprimljeno  očitovanje Općine  Jelenje  po  ovom  pitanju,  iako  im  je  upućen  dopis.  Sve 
ostalo  nije  u  kritičnoj  fazi  realizacije  te  bi  se  mogao  ispuniti  plan  za  apliciranje  i  kompletirati 
dokumentacija do kraja lipnja 2015.  
 
Ana Linić Faraguna, opunomoćenik Općine Jelenje, navodi kako Općina Jelenje čini sve što  je potrebno 
da se Projekt odvodnje aglomeracije Rijeka uspješno realizira. Početkom prosinca ove godine provest će 
se  na Općinskom  vijeću  izmjena  i  dopuna  prostornog  plana  uređenja Općine  Jelenje,  čim  se  zaprimi 
suglasnost Primorsko‐goranske županije. U tom je smislu na zaprimljeni dopis napisano očitovanje.  
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Irena Miličević, pročelnica Odjela gradske uprave za komunalni sustav Grada Rijeka,  informira  članove 
Skupštine  kako  su  Hrvatskim  vodama  smanjena  sredstva  za  ulaganje  u  gradnju  komunalnih  vodnih 
građevina za 900 milijuna kuna te da istu neće sufinancirati ukoliko nije vezana uz EU projekte. Jedinice 
lokalne  samouprave  morat  će  novčana  sredstva  u  idućoj  godini  osigurati  kroz  naknadu  za  razvoj, 
proračun ili kredit. 
 
Željko Lambaša, načelnik Općine Čavle, postavlja pitanje zbog  čega se u ovoj godini nije u većoj mjeri 
realizirala planirana investicija gradnje vodovodnog ogranka Soboli 2. 
 
Dražen  Strčić,  rukovoditelj  PRJ  Vodovod,  odgovara  kako  je  razlog  vjerojatno  proceduralne  naravi  poput 
rješavanja imovinsko‐pravnih odnosa te da će potpunu informaciju dati naknadno.  
 
Nakon  što više nitko nije zatražio  riječ, predsjedavajući Skupštinom Društva Marko Filipović dao  je na 
glasovanje izmjene i dopune Plana gradnja komunalnih vodnih građevina za 2014.  
Nakon glasovanja utvrdio je da je jednoglasno donesena  
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Usvaja se izmjena i dopuna Plana gradnje komunalnih vodnih građevina za 2014. godinu. 
 
Izmjena i dopuna Plana gradnje komunalnih vodnih građevina za 2014. godinu priložena je ovoj odluci i 
čini njezin sastavni dio. 
 
 
Ad. 3.  Informacija o Rebalansu plana poslovanja KD VODOVOD I KANALIZACIJA d.o.o. za 2014. godinu 
 
Andrej Marochini, direktor Društva, iznosi da je Procjena poslovanja do kraja godine izvršena temeljem 
važećih knjiženja u  listopadu, a koja  se odnose na  realizaciju poslovanja u prvih devet mjeseci  tekuće 
poslovne godine te procijene i predviđanja poslovanja za razdoblje posljednja tri mjeseca u ovoj godini. 
Kako je u prvih devet mjeseci ostvaren značajan pad u prodaji vode u odnosu na planirane količine i to u 
iznosu od gotovo 866.000 m3, a  što  je manje  i za 816.000 m3 u odnosu na  isto promatrano  razdoblje 
prošle  godine,  procjenjuje  se  da  će  Društvo  u  2014.  godini  ukupno  prodati  12.636.174  m3  vode. 
Navedeno  je  za 7,2% manje u odnosu na Plan  i 4,3 % u odnosu na ostvarenje u 2013. godini. Pad u 
prodaji vode uzrokuje  i pad u količinama crpljene  i pročišćene otpadne vode. U prvih devet mjeseci  je 
također u smanjenom obimu ostvarena i usluga pražnjenje i odvoza otpadnih voda iz septičkih i sabirnih 
jama, unatoč povećanom broju korisnika s obzirom da se ova usluga započela u ovoj godini pružati i na 
području  Općine  Kostrena  (od  19.5.2014.)  i  na  području  Grada  Kastva  (od  1.9.2014.).  Temeljem 
ostvarenja ove usluge od 7.708 m3 u prvih devet mjeseci, umjesto planiranih 11.250 m3, procjenjuje se 
da  Društvo  do  kraja  godine  neće  ostvariti  planirani  obim  ove  usluge  od  15.000  m3,  već  da  će  se 
ostvarenje kretati oko količine od 9.660 m3. Navedeno  je za 35,6% manje u odnosu na Plan  i 70,2 % u 
odnosu na ostvarenje u 2013. 
U prvih devet mjeseci ove godine ostvareni prihodi, koji su bili značajno manji od planiranih – i to za 3,4 
milijuna  kuna  te  rashodi,  koji  su  zadržali  na  planiranim  iznosima,  uvjetovali  su  da  Društvo  u  tom 
razdoblju posluje s gubitkom od 3,1 milijun kuna.  
Slijedom ostvarenog smanjenog obima u  isporuci vodnih usluga u prvih devet mjeseci te  iste procijene 
za kraj godine predviđa se gubitak u poslovanju Društva u ovoj godini u iznosu od oko 5,4 milijuna kuna. 
U cilju ostvarenja pozitivnog  rezultata poslovanja predložene  su mjere za pokriće gubitka  ‐  smanjenje 
stope  amortizacije opreme  s  efektom  od  1.146.776,54  kn  i unos  imovine  (zemljište) u  vrijednosti od 
4.652.087,61 kn što ukupno iznosi 5.798.864,15 kn. 
Slijedom  svega  navedenog  je  izrađen  i  Rebalans  plana  poslovanja  za  2014.  kojim  bi  Društvo  godinu 
završilo s dobiti od 359.450 kuna. 
 
Predsjedavajući Skupštinom Društva Marko Filipović otvara raspravu.  
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Vladimir  Benac,  predsjednik Nadzornog  odbora,  informira  članove  Skupštine  kako  je Nadzorni  odbor 
raspravljao o Rebalansu Plana poslovanja Društva za 2014. godinu  i da ga  je usvojio. Napominje kako 
Društvo  već  drugu  godinu  za  redom  administrativno‐knjigovodstvenim mjerama  osigurava  pozitivan 
rezultata poslovanja. Ukoliko se ne ostvari predviđeno pozitivno bilanciranje i tečajne razlike moguće je 
da  Društvo  na  kraju  godine  posluje  s  gubitkom  jer  se  prihod  neće moći  povećati  unosom  dodatne 
imovine Društva s obzirom da su za unos ostale još manje parcele kojima se ne može značajnije utjecati 
na  rezultat poslovanja. Nadalje  se više ne može na  rezultat utjecati niti  izmjenom  stopa amortizacije. 
Smjernicama poslovanja za iduću godinu potrebno je omogućiti Društvu da posluje pozitivno. 
 
Nakon  što više nitko nije zatražio  riječ, predsjedavajući Skupštinom Društva Marko Filipović dao  je na 
glasovanje informaciju o Rebalansu plana poslovanja Društva za 2014.  
Nakon glasovanja utvrdio je da je jednoglasno donesena  
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Prihvaća  se  informacija  o  Rebalansu  Plana  poslovanja  KD  VODOVOD  I  KANALIZACIJA  d.o.o.  za  2014. 
godinu.  
 
 
Ad. 4.  Pravilnik  o  izmjenama  i  dopunama  Pravilnika  o  financiranju  razvoja  komunalne  djelatnosti  za 

2014. godinu 
 
Andrej Marochini,  direktor  Društva,  iznosi  da  su  izmjene  i  dopune  Pravilnika  o  financiranju  razvoja 
komunalne djelatnosti  za 2014. godinu  izrađene na način da  su u njima usklađene planirane kreditne 
obveze te su  izrađene sukladno  izmjenama  i dopunama Plana gradnje komunalnih vodnih građevina za 
2014. 
 
Kako nije bilo rasprave ni drugih prijedloga, predsjedavajući Skupštinom Društva Marko Filipović daje na 
glasovanje iznijetu informaciju .  
Nakon glasovanja utvrdio je da je jednoglasno donesena  
 

ODLUKA broj 38 
 
Usvaja se Pravilnik o  izmjenama  i dopunama Pravilnika o financiranju razvoja komunalne djelatnosti za 
2014. godinu. 
 
Pravilnik  o  izmjenama  i  dopunama  Pravilnika  o  financiranju  razvoja  komunalne  djelatnosti  za  2014. 
godinu priložen je ovoj odluci i čini njezin sastavni dio. 
 
 
Ad. 5.  Smjernice za izradu Plana poslovanja Društva za 2015. godinu 
 
Andrej Marochini, direktor Društva,  iznosi da  je Smjernicama  za 2015. godinu određeno da  se vodna 
usluga  javne vodoopskrbe  za 2015. godinu planira u  iznosu od 13.269.500 m3  i  to na bazi ostvarenih 
količina  u  2013.  godini  s  obzirom  da  je  2013.  godina  ocijenjena  kao  prosječna,  a  2014.  godina  kao 
netipična (izrazito kišno ljeto).  
Na temelju ostvarenja u 2013. planirat će se i skupljanje i pročišćavanje otpadnih voda i to u obimu od 
7.688.400 m3.  
Pražnjenje i odvoz otpadnih voda iz septičkih i sabirnih jama planirat će se u obimu od 8.500 m3. 
Za 2015. planirat  će se brojnost ukupno 319  radnika Društva, sukladno ciljevima poslovanja, obujmu  i 
razini  kvalitete  vodnih  usluga  u  toj  godini. Osnova  za  planiranje  broja  radnika  u  2015.  godini  je  bilo 
stanje broja kadrova od 305 na dan 30.09.2014.  i potrebe za kadrovima prema razvojnim zahvatima u 
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narednim  godinama.  Postojeća  organizacijska  shema  i  sistematizacija  planira  se  u  2015.  uskladiti  s 
dugoročnom poslovnom politikom i ciljevima poslovanja.  
 
Cijene  komunalnih  usluga  ostale  bi  nepromijenjene  ukoliko  ne  dođe  do  znatne  promjene  ulaznih 
troškova ili drugačijeg obračuna sukladno zakonskim odredbama. No, u budućem razdoblju trebalo bi se 
raspravljati  o  cijenama  vodnih  usluga  zbog  odgode  do  1.1.2016.  godine  početka  naplate  naknade  za 
korištenje vode na ukupnu zahvaćenu vodu te uspostavljanja  jedinstvene cijene na uslužnom području 
nakon okrupnjivanja isporučitelja vodnih usluga. 
 
Predsjedavajući Skupštinom Društva Marko Filipović otvara raspravu.  
 
Vladimir  Benac,  predsjednik  Nadzornog  odbora,  iznosi  kako  je  Nadzorni  odbor  raspravljao  o 
Smjernicama  poslovanja  Društva  za  2015.  godinu.  Na  Smjernice  za  iduću  godinu  je  dano  pozitivno 
mišljenje uz opaske da se u izradu Plana poslovanja ide optimistično planiranjem količina vodnih usluga 
u obimu iz 2013. godine, koji je za gotovo 1 milijun kubika veći od ostvarenja predviđenog Rebalansom 
plana poslovanja za 2014. Upozorava da je moguć gubitak u poslovanju Društva u idućoj godini ukoliko 
ne  dođe  do  realizacije  ovakvih  optimističnih  količina  isporučenih  vodnih  usluga.  Nadzorni  odbor  je 
nadalje dao opasku  i na predloženo povećanje broja zaposlenika u 2015. godini jer ono nužno zahtjeva 
realizaciju nove organizacije i sistematizaciju radnih mjesta. 
 
Sanja Udović, načelnica Općine Viškovo,  traži dopunu  točke 8. Smjernica poslovanja Društva  za 2015. 
godinu  kojom  će  se  omogućiti  u  idućoj  godini  gradnja  komunalnih  vodnih  građevina  po  Prioritetu  II 
putem kreditnog zaduženja Društva u slučaju da  jedinica  lokalne samouprave  ima osiguran pripadajući 
joj dio iz prikupljene naknade za razvoj za otplatu kreditnih obveza. 
 
Dean  Jurčić,  opunomoćenik  Grada  Kastva,  iznosi  slaganje  s  otvaranjem  mogućnosti  da  se  Društvo 
kreditno  zaduži  kako  bi  se  osigurala  dostatna  sredstva  za  veći  broj  prioritetnih  investicija  gradnje 
komunalnih vodnih građevina na području pojedinih  jedinica  lokalnih samouprava, koje neće moći više 
putem proračunskih sredstava sudjelovati u financiranju  istih.  Ističe kako  je  još prije godinu dana  iznio 
mišljenje da se preveliki  iznosi  izdvajaju za gradnju komunalnih vodnih građevina po Prioritetu  I  te da 
zbog  toga  jedinice  lokalnih  samouprava  nemaju  dovoljnih  sredstava  za  gradnju  svih  prioriteta  po 
Prioritetu II iz preostalog im dijela naknade za razvoj. Apelira da se realno sagleda realizacija investicija i 
sukladno  tome  izradi  Plan  gradnje  komunalnih  vodnih  građevina,  a  ne  da  se  već  godinama  donosi 
njegova izmjena zbog toga što se Plan nije realizirao. Postavlja pitanje vezano uz svrhu razvojnog zahvata 
vezanog uz vodoopskrbu Platka, koji ima visoku vrijednost i uvršten je u Prirotet I.  
 
Dražen  Strčić,  rukovoditelj  PRJ  Vodovod,  odgovara  na  postavljeno  pitanje  vezano  uz  razvojni  sustav 
vodoopskrbe Platka kako je pred ovo ljeto ugovorena izrada projektne dokumentacije vrijedne 2,7 milijuna 
kuna. Intenzivno se projektiraju podsustavi vodoopskrbe koji će omogućiti kvalitetnu vodoopskrbu na cijeloj 
Grobnišćini,  tj. u općini Čavle  i  Jelenje,  rasterećenje Kostrene, riješiti pitanje vodoopskrbe Bakra, posebno 
viših  zona. Rok  za  izradu  idejnih projekata  je  godina dana,  a daljnji  slijed nakon  što  se  ishode  lokacijske 
dozvole ovise o vlasnicima. Pri tom treba voditi računa da ovaj razvojni zahvat nije važan samo za Platak, već 
za poboljšanje vodoopskrbe cijelog istočnog dijela sustava.  
 
Irena Miličević, pročelnica Odjela gradske uprave za komunalni sustav Grada Rijeka, podsjeća da se upravo iz 
razloga koji su prethodno navedeni u ovaj razvojni zahvat ulažu solidarno zajednička sredstva, pri čemu  je 
Primorsko‐goranska  županija obećala da  će osigurati dodatna  sredstva  za njegovu  realizaciju.  Županija  je 
nudila rješenja za dodatnim novčanim sredstvima kroz sufinanciranje Hrvatskih voda, što se vjerojatno neće 
ispuniti te će biti potrebno da Županija nađe način da osigura odgovarajući dio za ovaj projekt. 
 
Dean Jurčić, opunomoćenik Grada Kastva,  ističe da Grad Kastav nije protiv ovog razvojnog zahvata, no 
ne želi da se dođe u situaciju u kojoj će se po izrađenim glavnim projektima dobiti dozvole za gradnju i 
čiju  će  gradnju  morati  solidarno  financirati  jedinice  lokalnih  samouprava  iz  prikupljenih  sredstava 
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naknade za razvoj. Već sada  je Grad Kastav doveden u situaciju da  ima dozvole za gradnju komunalnih 
vodnih građevina na svojem području, ali za njihovu gradnju nema dovoljna sredstva iz preostalog dijela 
naknade  za  razvoj.  Smatra  da  bi  trebalo  detaljnije  i  jasnije  prezentirati  razvojni  zahvat  dogradnje 
vodoopskrbnog podsustava na području Grobnišćine  i gradnju podsustava za  transport vode na Platak 
kako bi mogli potom vijećnicima i stanovnicima objasniti ulaganja u njega, umjesto u prioritetne ogranke 
na području pojedine jedinice lokalne samouprave. 
 
Irena Miličević, pročelnica Odjela gradske uprave za komunalni sustav Grada Rijeka, predlaže da se  iza 
iduće  sjednice  Skupštine  održi  radni  sastanak  na  kojem  bi  se  prezentirali  razvojni  zahvati  „Sustav 
odvodnje  aglomeracije  Rijeka“  i  „  Dogradnje  vodoopskrbnog  podsustava  na  području  Grobnišćine  i 
gradnju podsustava za transport vode na Platak“ te ostala ulaganja u 2015. godini iz naknade za razvoj. 
Nadalje navodi kako je mišljenja da do okrupnjivanja  isporučitelja vodnih usluga na uslužnom području 
neće  doći  u  2015.  godini,  već  u  2016.‐  2017.  Izmjenama  zakonskih  odredbi  bit  će  određeno  da  se 
isporučitelji vodnih usluga okrupnjuju oko najvećeg na uslužnom području, što će u slučaju Primorsko‐
goranske  županije  značiti  oko  KD  VODOVOD  I  KANALIZACIJA  d.o.o.  iz  Rijeke.  Kako  ovo  Društvo  ima 
najnižu  cijenu  vodnih  usluga  u  odnosu  na  druge  isporučitelje  na  uslužnom  području  broj  13,  koje 
obuhvaća sve gradove i općine u Primorsko‐goranskoj županiji isključujući Grad Rab i Općinu Lopar,  kod 
formiranja  jedinstvene  cijene  svim  će  se drugima  cijena  smanjiti,  a  jedino  će  se na području Rijeke  i 
riječkog prstena povećati.  Iz tog  je razloga dobro da Društvo  ima pripremljene velike razvojne zahvate 
jer inače neće moći ništa graditi, a možda će se otvoriti i nove mogućnosti za njihovo financiranje putem 
fondova  Europske unije.  Predlaže da  se na  radnom  sastanku  prezentira  i  Projekt  Jadran  –  što  je  sve 
izgrađeno i konačan obračun financiranja. 
 
Željko  Lambaša, načelnik Općine  Čavle,  iznosi  kako  se  vodoopskrba Platka neće  realizirati u  željenom 
obimu ukoliko se ne osiguraju dovoljna sredstava. Slaže se s prezentiranjem ovog razvojnog zahvata na 
radnom sastanku u cilju upoznavanja svih članova Skupštine s obavezama i načinom financiranja. 
 
Nakon  što više nitko nije zatražio  riječ, predsjedavajući Skupštinom Društva Marko Filipović dao  je na 
glasovanje Smjernice za izradu Plana poslovanja KD VODOVOD I KANALIZACIJA d.o.o. za 2015. 
Nakon glasovanja utvrdio je da je jednoglasno donesena  
 

ODLUKU broj 39 
 

Usvajaju  se  Smjernice  za  izradu Plana poslovanja Društva  za 2015.  godinu uz  amandman  ‐ dopunu u 
točki 8. na način da se omogući gradnja komunalnih vodnih građevina po Prioritetu II putem kreditnog 
zaduženja  Društva  u  slučaju  da  jedinica  lokalne  samouprave  ima  osiguran  pripadajući  joj  dio  iz 
prikupljene naknade za razvoj za otplatu kreditnih obaveza. 
 
Smjernice  za  izradu  Plana  poslovanja Društva  za  2015.  godinu  priložene  su  ovoj  odluci  i  čine  njezin 
sastavni dio. 
 
kao i da je jednoglasno prihvaćen  
 
ZAKLJUČAK: 
 
Nakon  iduće  sjednice  Skupštine  u  prosincu  održat  će  se  radni  sastanak  na  kojem  će  se  prezentirati 
razvojni zahvati : „Sustav odvodnje aglomeracije Rijeka“, „Projekt Jadran ‐ potprojekt odvodnje Rijeka – 
Grobnik“  i „Vodoopskrbni podsustavi Grobnik  i Platak“ te će se  iznijeti podaci za svaku jedinicu  lokalne 
samouprave  o  iznosima  pripadajućeg  im  dijela  naknade  za  razvoj,  ulaganja  na  njihovom  području  i 
mogućnošću kreditnog zaduženja i povrata istog iz razvojnih sredstava jedinice lokalne samouprave. 
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Nakon što više nitko nije zatražio riječ, predsjedavajući Skupštinom Društva Marko Filipović zaključio je 
sjednicu. 
 
Završeno u 12:53 sati. 
 
 
Zapisničar: 
Mojca Spinčić 

Predsjedavajući Skupštinom Društva: 
Marko Filipović 


